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Bestyrelsesmøde 

Dagsorden:  

 

Referat fra 1. afdelingsmøde mandag d. 23/01-2023 

- Til afdelingsmøde blev der informeret om, at briksystemet til hovedindgangsdøre ville blive 

ordnet i februar. Dette står ikke i nuværende referat, hvilket skal noteres 

- Varmeregulering skal ikke begrænses af anlæg, men at lejer selv skal kunne regulere sin 

varme efter eget ønske. Dette blev vedtaget ved afdelingsmødet, og vi skal sikre os, at vi 

faktisk kan det 

- Inviteres med til 1. års eftersyn af lejemål (gældende lov BL) 

 

Mødekalender 

- Dag: 1. tirsdag i måneden og i tidsrummet kl. 19-21.00. Dog med forbehold for ekstra 

tirsdage efter behov. 

- Næste møde 14. februar kl. 19-21.00 hos Susanne 

Mødedato for næste afdelingsmøde 

- Bestyrelsen foreslår 25. april 2023 eller 9. maj begge i tidsrummet kl. 19-21.00. Dette 

sendes til Maja.  

Vision-mission 

- Lars/Michael – spare penge på internet, indhente forslag 

- Styrke 4lingernes sammenhold og fællesskab 

- Det skal fungere, og alle skal have det godt 

- Vi skal være synlige for alle beboere (BL) 

- Vi skal have en foreløbig vision og mission, som vi kan præsentere til næste afdelingsmøde 

Lektie til næste gang: Tænk over vision for 4lingerne 

 

Rollefordeling 

- Suppleanter er inviteret med til møderne, men kan melde fra. Officielt dog uden stemmeret, 

men med mulighed for at være med i snakken 

- Referent til næste afdelingsmøde (nuværende referat fra første afdelingsmøde var 

mangelfuldt) 

Lektie til næste gang: Tænke over hvem man selv er, hvad man kan byde ind med, og hvad ens 

styrker og svagheder er 

 

 

Kommunikation fremadrettet 
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- Bestyrelsesrum: Kan suppleanterne også få adgang? Susanne går videre med dette til Maja 

- Når der skrives mails, skal tråden holdes ren, det vil sige, at det kun er punkter, der skal 

drøftet og koordinering af tidspunkter og/eller datoer. Holdninger tages op til de fysiske 

møder 

- Kommunikation fra bestyrelsen til resten af 4lingernes beboere sendes til Maja, hvorefter 

hun printer ud, og bestyrelsen selv omdeler 

- Bruge Domea portalen under beboermappen, når der er informationer, der skal ud til alle 

beboere 

- Den overordnede kommunikation mellem Maja og bestyrelse skal foregå gennem én primær 

person. Bestyrelsen skal være bekendt med samtalers indhold og ved beslutninger, skal det 

tages op med bestyrelsens medlemmer 

Overveje til næste bestyrelsesmøde, om vi kan finde en kommunikationsplatform, som vi alle 

kan/vil bruge. 

 

Valg af formand 

- Susanne er valgt som formand 

 

Repræsentantskab 

- Lars er valgt til repræsentantskab 

 

 

 

 

 

 


